
Na SVJ 617 proběhlo několik rekonstrukcí a oprav.
1. Proběhla výměna světel ve sklepních chodbách.

 

2. Provádí se oprava PVC na chodbách. Firma, která pokládala PVC, práci nedokončila.

 

3. Navrhuji udělat hlasování o výši cen za odvoz odpadu.

 

Průběžně jsem se účastnil zasedání schůzí výboru, kde veškerá jednání a spolupráce probíhala v 
pořádku.

Opět nejsem spokojen s úklidem kolem popelnic, kde se shromažďuje nepořádek mimo popelnice. 
Nepořádek je nutné házet dovnitř, ne kolem popelnic.
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